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Институт государства и права РАН славится тем, что в нем трудились и продолжают развивать на академическом 

уровне юридическую науку выдающиеся советские и российские ученые. Михаил Иванович Пискотин был одним из 

них. В его память и с уважением к его заслугам ежегодно проводятся научные мероприятия.

Целью Международной научно-практической конференции «Пискотинские чтения — 2022» стало обсуждение 

актуальных тенденций и перспектив развития финансового права, подготовка научно обоснованных рекомендаций по 

совершенствованию финансового законодательства.

По итогам работы конференции ее участниками была принята резолюция (прилагается).
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The Institute of State and Law of the Russian Academy of Sciences is famous for the fact that outstanding Soviet and Russian 

scientists have worked and continue to develop legal science at the academic level. Mikhail Ivanovich Piskotin was one of them. 

Scientific events are held annually in his memory and with respect for his merits.

The purpose of the International Scientific and Practical Conference “Piscotin Readings-2022” was to discuss current trends 

and prospects for the development of financial law, to prepare evidence-based recommendations for improving financial legislation.

Following the results of the conference, its participants adopted a Resolution (attached).

Keywords: public law, financial law, conference, report, financial mechanism, taxes, budget, income, expenses, banks, financial 

system.

DOI: 10.18572/2071-1166-2022-10-63-69




